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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

ln januari van dit jaar hebben zowel de WD-fractie als onze eigen fractie vragen gesteld over de

Kragge ll. Dit naar aanleiding van berichtgeving over de komst van een

biomassacentrale/afualverwerkingsinstallatie en de onrust die dit teweegbrengt bij inwoners van

Heerle, dat vlakbij het gebied van de Kragge ll ligt.

U heeft in uw beantwoording aangeven dat Attero een principeverzoek voor de realisatie van het

project Greenfield, zijnde een vergistings- en composteerinstallatie binnen haar locatie aan de

Moerstraat 25, ook bekend als Kragge ll, op 28 november 2019 bij de gemeente Bergen op Zoom

heeft ingediend. U heeft daarbijtoen aangegeven dat de gemeente Bergen op Zoom bevoegd is

inzake dit principeverzoek en dat de gemeenten Bergen op Zoom en Roosendaal goed samenwerken

waar nodig en dat er op dat moment nog geen standpunt bepaald was met betrekking tot dit

principeverzoek.

Op 23 september a.s. wordt door de Stichting Leefbaarheidsgroep Heerle een dorpsoverleg

georganiseerd waarbij op het programma van die avond ook staat: "Plannen afualverwerkingsbedrijf

Attero", waarbij doorAttero een toelichting zal worden gegeven op de ontwikkelingen op hun terrein

en wat dat kan betekenen voor Heerle. Hierbij worden expliciet benoemd: een milieustraat en een

windmolenpark.

De PvdA-fractie heeft hierover de volgende vragen:

Vraag 1

Bent u op de hoogte gesteld van de plannen van Attero, hetzij door Attero zelf, hetzij door de

gemeente Bergen op Zoom, zo ja wanneer?

Yraag2

Kunt u aangeven welke ontwikkelingen op het terrein van De Kragge ll gaan plaatsvinden en

wanneer? Kunt u hierbijspecifiek ingaan op:

Of er sprake is van uitbreiding/vergroting van de locatie?

Of er sprake is van de komst van een windmolenpark?

Of er sprake is van de komst van een milieustraat?

Vraag 3

Zijn dit wel/geen ontwikkelingen die vallen binnen het project Greenfield waarvoorAttero eerder het

principeverzoek bij de gemeente Bergen op Zoom heeft ingediend? Kunt u dit nader toelichten?
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Yraag4

ls hierbij sprake van de komst van een biomassacentrale op de locatie Kragge ll?

Vraag 5

Kunt u aangeven wat de ontwikkelingen op de Kragge ll voor gevolgen zullen/kunnen hebben voor de
inwoners van Heerle?

Vraag 6

Wat is uw standpunt in deze inzake de plannen?

Alvast dank voor uw antwoorden.

PvdA-fractie,

Paul Klaver



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Vraag 1 :

Zowel in januari 2O2O als in september 2020 hebben wij contact gehad metAttero en de gemeente

Bergen op Zoom. Daarbij zijn met de gemeente Roosendaal geen concreet uitgewerkte plannen

gedeeld.

Yraag2:

Zoals reeds aangegeven in het antwoord op de raadsvraag over de Kragge ll in januari is de

gemeente Bergen op Zoom bevoegd inzake het principeverzoek van Attero. lndien er concrete

plannen zijn, is het aan Bergen op Zoom en Attero om hiermee naar buiten te treden.

Vraag 3:

Zie antwoord op vraag 2.

Vraag 4:

Er is geen sprake van de komst van een biomassacentrale op de locatie Kragge ll.

Vraag 5:

Zie antwoord op vraag 2.

Vraag 6:

Zie antwoord op vraag 2.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De bu




